
Samfundsmøte 18.11.2023 kl. 18:00
Samfundsmøte: Gaza: Sannhet i grenseland

1. Møtet er satt

Kl: 18:05

2. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes ved akklamasjon slik den foreligger, utenom at punkt 6. Innledning
Strykes.

3. Styret informerer

Dagens tema er byttet fra samtykkelov til Gaza: Sannhet i grenseland grunnet
oppblussingen av konflikten der.

Styret jobber med å arrangere en solidaritetskonsert neste lørdag. Pengene
derfra vil gå til leger uten grenser og deres arbeid på Gaza.

4. Valg av Rådsmedlemmer (del 1)

Innstillingene ligger vedlagt.

4.1. Styret innstiller Sveinung Heide Vaskinn

Godkjennes ved akklamasjon.

4.2. Styret innstiller Miriam Urke Nesbø

Motkandidat Benkes: Cecilie Bjørnsdotter Raustein

10 minutters pause for å gjøre klart til urnevalg.

Begge kandidatene presenterer seg.

Ingen innlegg.

Styret foreslår at man etter avlagte stemmer går videre i dagsordenen mens
stemmene telles, og fortsetter med valg av det siste rådsmedlemmet senere i
dagsorden. Dette godkjennes ved akklamasjon.

Foreslås å forby blanke stemmer. Vedtas ved akklamasjon.

Votering:



Miriam: 86 Stemmer (72.9%), Cecilie: 32 Stemmer (27.1%), Forkastet: 0 Stemmer,

Totalt 118 Stemmer.

Miriam velges til Rådet.

5. Åpen Talerstol

Tormod: Kun Søndre bar er åpen.

Cecilie: Før vi går i gang med sofapraten, hvordan beskriver vi egentlig området
som originalt ble tildelt palestina men nå er styrt av Israel?

6. Sofaprat

7. Kunstnerisk Innslag ved Knauskoret

8. Pause

9. Sofaprat med spørsmål fra salen

Salen stiller følgende spørsmål:

Thomas: Kommer fra et land som ikke er uvesentlig i denne konflikten. Hat avler
hat. Vi må bryte denne sirkelen. Begge sider gjør dårlige ting. Hvordan kan vi
bryte denne syklusen?

Lars Ingar: Lurer på hvordan vi skal betegne det som nå foregår, hvaskal til for at
verden og særlig vesten betegner dette som folkemord?

10. Behandling av resolusjonsforslag

«“Studentersamfundet i Trondheim, samlet til Samfundsmøte i Storsalen 18.
november 2023, fordømmer Israels angrep på Gaza, og kaller dette et pågående
folkemord. I kraft av dette vedtaket, og for å tydelig vise solidaritet med det
palestinske folk, skal det palestinske flagget vises tydelig på gesimsen mens huset er
stengt i eksamensperioden.”

Forslaget fremmes av Agnes Strandbu, Bertine Bøe, Isak Kvandal, Markus
Woxholt, Olav Skogrand og Magnus Vold Rygge

Jonas: Er egentlig på julebord, dersom det er overveldende flertall, men ikke
vedtaksdyktighet oppfordrer jeg styret til å gjennomføre markering likevel.

Votering:



For: 147(100%), Mot: 0, Blankt: 0

Forslaget vedtas.

11. Valg av Rådsmedlem del 2

11.1 Styret innstiller: Aleksander Skre

Benket motkandidat: Cecilie Bjørnsdotter Raustein

Kandidatene presenterer seg.

Ingen innlegg.

Foreslås å forby blanke stemmer. Vedtas ved akklamasjon.

Votering:

Aleksander: 64 Stemmer (75,3%), Cecilie: 21 Stemmer (24,7%), Forkastet 0
Stemmer

Aleksander Skre velges til rådet.

12. Eventuelt & Kritikk av møtet

Trygve: Vil minne styret på at digitalt valg er mulig å utvikle.

Åsmund: Kult at forslaget gikk gjennom. Anbefaler også styret å flagg med
palestinsk flagg 29/11: FNs internasjonale solidaritetsdag for det palestinske folk.

Eirik: Kudos til styret for å kaste seg rundt og arrangere dette på kort varsel. Og
Gratulerer med halvtårsdag!

13. Møtet er hevet

Møtet heves 20:54 og man takker de som takkes skal.

Signatur:



Styrets innstilling til Rådet
Rådet er ett av tre styrende organer her på Samfundet. Deres oppgave er å tolke lovene vi har og sørge
for at driften skjer i samsvar med med dem.
Når vi godkjenner budsjett, regnskap og skal velge finansstyre er det rådet som instiller. De fungerer og
som ankeinstans i disiplinærsaker.

Rådet består av seks medlemmer. Hvert medlem sitter i to år. Halvparten, altså tre stykker, er på valg av
gangen.

For øyeblikket består rådet av
1. Sveinung Heide Vaskinn
2. Miriam Nesbø
3. Jan henrik Jahren
4. Bernard Kvaal
5. Maya Hjørungnes Jacobsen
6. Ingeborg Hollekim Bringslid

De tre førstnevnte er de som er på valg.

Styret har hatt samtaler med dem og andre vi har sett på som aktuelle å prate med før vi har laget en
innstilling vi mener er god. Denne innstillingen vil vi lese opp nå, men selve valget av rådets medlemmer
vil skje neste Samfundsmøte, lørdag og én uke. Det er mulig å komme med benkeforslag innen den tid,
også på selve valget.

- Sveinung Heide Vaskinn. Styret innstiller Sveinung Heide Vaskinn til gjenvalg.
Sveinung har god erfaring som leder av Rådet, og kjenner til dets styrker og svakheter.
Han har vist en meget god evne til å presentere Rådets ansikt utad i møte med resten av
husets instanser, og han er fortsatt lett å finne rundt om på huset. Styret mener at dette
er momenter som gjør Sveinung til en attraktiv person å ha i Rådet.

- Miriam Urke Nesbø. Styret innstiller Miriam Urke Nesbø til gjenvalg. Miriam er i sin
tredje periode, og har fått være med på ulike sammensetninger av rådet, i tillegg til
erfaring fra Styret. Hun kommer til å bli værende i byen den kommende perioden, og er
meget motivert for vervet. Styret mener at den sammensatte erfaringen og
tilgjengeligheten til Miriam, gjør henne til en ressurs vi ønsker å ha med videre.

- Aleksander Skre. Styret innstiller Aleksander Skre som et nytt tilskudd til rådet. Han har
vært med i en haug av gjenger og verv på huset, blant disse er Styret, TSS, hippoGRIFF,
Rådgiver for Nybyggkomiteen og var med på grunnleggelsen av barsjefkollegiet i 2013.
Han har et stort engasjement for huset, og er høyt motivert for et verv hvor denne
opparbeidede kunnskapen kan brukes til husets fordel. Han kommer også til å være
boende i Trondheim, og er ennå en aktiv del av Samfundets krets. Dette tror Styret gjør
Aleksander til en solid kandidat og et godt nytt bidrag til rådet.


